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   Protokół Nr XLVI/13 

z XLVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 13 maja 2013 r. 

 
       Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 1430 w sali konferencyjnej Ratusza, 
na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady czterdziestej szóstej nadzwyczajnej 
sesji Rady Miejskiej.        
 
Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza, zaproszonych gości.   
 
Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał.  

Lista obecności - stanowią załącznik Nr 1 
  
Podczas głosowania na tej sesji podniesione ręce liczone będą przez Wiceprzewodniczącego 
Rady – radnego Leszka Stróża.  
  
Poinformował, że projekt porządku dziennego obrad dzisiejszej sesji wszyscy radni otrzymali, 
jednak w związku z tym, że jest to sesja zwołana na wniosek Burmistrza - zgodnie z art. 20 ustawy 
samorządowej - wszelkie zmiany do proponowanego porządku obrad mogą być wprowadzone 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, z tym, że dodatkowo wymagana jest 
zgoda wnioskodawcy – czyli w dniu dzisiejszym Burmistrza. 

 
W związku z tym, że nie była żadnych propozycji do przedstawionego porządku obrad, 
przystąpiono do jego realizacji. 
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1.  Otwarcie obrad. 
2.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
     1/ zgody do udziału Gminy Bystrzyca kłodzka w projekcie „Rekultywacja składowisk odpadów”; 
     2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
     3/ zmian w budżecie gminy. 

  3.   Zamknięcie obrad. 
    

  
Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawach. 
1/ Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał” i przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zgody do udziału Gminy Bystrzyca Kłodzka w projekcie „Rekultywacja 
składowisk odpadów”. 
Burmistrz poinformowała, że w związku z tym, że decyzja dotycząca zamknięcia naszego 
wysypiska śmieci jest sprzed kilku lat a do końca roku 2015 musimy wykonać rekultywację aby 
uniknąć ogromnych kar, pod patronatem Marszałka Województwa Dolnośląskiego i Dolnośląskiej 
Agencji Współpracy Gospodarczej zaistniała szansa aby ok. 20 gmin mogło przystąpić do spółki                
i do projektu, z którego otrzymalibyśmy 85% dofinansowania do rekultywacji.  
Jeśli chodzi o utworzenie spółki, gmina Bystrzyca Kłodzka miałaby swój wkład w wysokości 20 tys. 
zł. Oprócz możliwości otrzymania ww. środków jest szansa na otrzymanie po 5% z Wojewódzkiego 
i Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska.  
Proponowana kwota na 1 ha rekultywacji jest w granicach 1 mln zł. Oprócz tego jest jeszcze 
monitoring, dokumentacja. W sumie nasz udział własny wynosi ponad 500 tys. zł gdzie 
wydatkowanie ich nastąpi w ciągu 3 lat: 2013, 2014, 2015.   
Dolnośląska Agencji Współpracy Gospodarczej deklaruje złożenie wniosku i starania o pozyskanie 
środków. My na czas istnienia projektu oddajemy nasze wysypisko, pozostając nadal jego 
właścicielem.   
Poinformowała, że wszystkie dokumenty są bardzo świeże, do wczoraj trwały prace nad 
poprawkami i zapisami w uchwale. Dodała, że pracujemy na wersji poprawionej z godziny 10.43. 
Do dnia 27 maja jest termin złożenia wniosków. 

Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 13 maja 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 

sprawie zgody do udziału Gminy Bystrzyca Kłodzka w projekcie „Rekultywacja składowisk 
odpadów”.    
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Mieczysław Kamiński – mówi, że Pani Burmistrz rzuciła cień wątpliwości mówiąc, że to 
porozumienie, które otrzymaliśmy  jest zmienione. Prosi Panią Burmistrz o przedstawienie zmian.  
Burmistrz odczytała zmiany.  
Mieczysław Kamiński – mówi, że radni nie otrzymują materiały na czas. Prosi aby takie 
autopoprawki radni otrzymywali na piśmie. Mówi, że w umowie spółki jest wyszczególniona władza 
spółki i wskazuje, że zapis powinien być nieco inaczej sformułowany. Zapis wskazuje, że rada 
nadzorcza składa się z 3 do 5 członków, których po jednym wskazują wspólnicy spółki. Jeżeli w tej 
spółce jest 9 gmin + Dolnośląska Organizacja to z tego wynika, że nie wszyscy mogą mieć 
przedstawicieli w radzie nadzorczej. Mówi, że gdyby tworzył taką spółkę to wpisałby, że rada 
nadzorcza liczy przynajmniej 10 -11 członków.   
Burmistrz – odsyła radnego do przepisów kodeksu spółek handlowych, który reguluje te przepisy.  
Będziemy mieli swojego kandydata do rady nadzorczej w osobie Prezesa Kazimierza 
Sołotwińskiego. 
Mieczysław Kamiński – zacytował § 16 wskazujący na to, że jeśli nie będziemy mieli we 
władzach spółki swojego człowieka to będziemy mieli mniejszy wpływ na tą spółkę. Dodał, że jeśli 
zadanie będzie dofinansowane, udział finansowy naszej gminy będzie bardzo mały i jesteśmy 
wszyscy za. Jeśli spółka złoży wniosek i pozyska środki mamy szansę w ciągu trzech lat 
zrekultywować wysypisko w Bystrzycy Kłodzkiej.  
Burmistrz – mówi, że nie do końca się zgodzi z tym, że jeśli będziemy mieli swojego 
przedstawiciela we władzach to będziemy mieli wpływ. Wszystko zależy od tego jak ułożą się 
głosy, ilu będzie za a ilu przeciw.  
Mieczysław Kamiński – poinformował, że mając swojego człowieka na bieżąco będziemy 
wiedzieli co się dzieje w spółce. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XLVI/440/13 
zgody do udziału Gminy Bystrzyca Kłodzka w projekcie „Rekultywacja składowisk 

odpadów” 
     - stanowiący załącznik nr 2 

 
2/ Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał” i przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Burmistrz poinformowała, że omówi równocześnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. 
Zwiększa się limit udzielania pożyczek do wysokości 631 tys. zł.  
Zmiany w budżecie dotyczą kwoty 33 tys. zł, z czego 17 800 tys. zł to są nasze udziały do spółki              
i 13 tys zł to przygotowanie dokumentacji.   
Zgodnie z art. 229 ustawy o finansach publicznych wartości przyjęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej                    
w zakresie wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 
samorządu terytorialnego. Proponujemy udzielenie pożyczki dla Towarzystwa Miłośników 
Gorzanowa i stąd potrzeba zmiany WPF. 

Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 13 maja 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.    
Mieczysław Kamiński – proponuje upoważnić Burmistrza do udzielania pożyczki do kwoty np. 
800 tys. zł. Jeśli wyniknie niespodziewanie potrzeba to nie będziemy musieli zwoływać sesji  
nadzwyczajnej.     
Burmistrz – poprosiła Radę o przyjęcie zaproponowanej zmiany w formie autopoprawki. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały wraz ze 
zgłoszoną autopoprawką Burmistrza.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XLVI/441/13 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

     - stanowiący załącznik nr 3 
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+3/ Przewodniczący Rady - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy w 
roku 2013. 
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu  w dniu 13 maja 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                 
w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2013. 
  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie, podjęła:  

 
Uchwałę Nr XLVI/442/13 

w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2013  

      - stanowiący załącznik nr 4 
 
  
 


